
 
27 oktober 2014 

 
Geacht College van Gedeputeerde Staten, 
 
Overeenkomstig artikel 60 van het reglement van Orde van Provinciale Staten 2013 stel ik u, namens 
de fractie van D66, de volgende vragen over uitvoering van het plan van aanpak College4Leadership. 
 
Op 5 juni 2013 is aan MBO College Lelystad een subsidie beschikbaar gesteld van € 295.048,- voor de 
uitvoering van het lesprogramma College4Leadership. In diezelfde vergadering is door de 
gedeputeerde toegezegd de resultaten van evaluaties en monitoring actief te zullen delen met 
Provinciale Staten.  
 
Vervolgens zijn in mededeling #1525106 zeven prestatie-indicatoren beschreven, waaraan het 
programma College4Leadership moet voldoen. De eerste evaluatiemomenten van deze prestatie-
indicatoren hadden op 1 februari en 1 mei 2014 moeten plaatsvinden, Provinciale Staten hebben 
echter nog geen rapportage ontvangen. 
 
Dit roept bij de fractie van D66 de volgende vragen op. 
 

1) Hebben de evaluatiemomenten op 1 februari 2014 en 1 mei 2014 plaatsgevonden?  
a. Zo ja, waarom heeft Provinciale Staten de resultaten hiervan niet ontvangen?  
b. Zo nee, Waarom niet? 

 
2) Indien de evaluaties hebben plaatsgevonden, kunt u dan voor elke prestatie-indicator zoals 

benoemd in mededeling #1525106 aangeven wat het resultaat is? 
 

3) Op welke wijze zijn de door de Provincie Flevoland beschikbaar gestelde gelden door MBO 
College Lelystad ingezet ten behoeve van het College4Leadership programma?  
 

4) Hoe is het College4Leadership programma geïntegreerd in het reguliere onderwijs 
curriculum van MBO College Lelystad? Hoeveel uren les krijgen de deelnemers aan het 
programma? 
 

Op 22 oktober 2014 hebben wij de vastgestelde GS besluitenlijst van 14 oktober 2014 ontvangen. 
Hierin lezen wij over College4Leadership dat “de bijdrage vanuit het bedrijfsleven per 1 juni 2014 nihil 
is, waardoor niet voldaan wordt aan de gestelde subsidievoorwaarden.”  
 

5) Is het bedrijfsleven, op een andere dan financiële wijze, wél aantoonbaar betrokken bij 
College4Leadership? Zo ja, waar blijkt dit uit? 

 
6) Bent u het met D66 eens, dat door het uitblijven van financiële betrokkenheid uit het 

bedrijfsleven de conclusie kan worden getrokken dat; 
a. Het bedrijfsleven geen meerwaarde ziet in het College4Leadership programma? Zo 

nee, waarom niet? 
b. Het programma College4Leadership onvoldoende aansluit bij de wens vanuit het 

bedrijfsleven om betere aansluiting te krijgen met het onderwijs? Zo nee, waarom 
niet? 

 
Voorts wordt in de besluitenlijst geconcludeerd dat het subsidieproject College4Leadership ‘qua 
uitvoering goed loopt’. Na navraag te hebben gedaan bij enkele betrokkenen, heeft D66 vernomen 
dat het MBO College nooit echt uitvoering heeft gegeven aan project College4Leadership. Volgens de 
informatie die D66 heeft ontvangen gaan niveau 4 studenten wel een week zeilen, maar is er geen 



sprake van een onderwijsprogramma. Tevens constateren wij dat op de website van het MBO 
College nagenoeg niets is te vinden over College4Leadership. 
 

7) Waaruit blijkt volgens u dat het subsidieproject College4Leadership qua uitvoering wel goed 
loopt? 

 
Ondanks de heldere conclusie dat College4Leadership niet voldoet aan de vooraf gestelde 
subsidievoorwaarden, kiest het college er, tot verbazing van D66, toch voor de tweede tranche van 
de verleende subsidie, zijnde een bedrag van € 98.349,- uit te keren. 
 

8) Is het college het met D66 eens dat, indien een instelling niet voldoet aan de vastgestelde 
subsidievoorwaarden, er geen (aanvullende) subsidie kan worden verstrekt? 

a. Zo ja, waarom heeft het college besloten dat dit niet geldt voor het programma 
College4Leadership? 

b. Zo nee, waarom niet? 
 
 
Wij ontvangen graag zo spoedig mogelijk een antwoord op bovenstaande vragen.  
 
Hoogachtend,  
namens de D66 fractie, 
 
Shasta Rötscheid 
 
 


